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ОТНОСНО: СЪЗДАВАНЕ НА КАСТРАЦИОНЕН ЦЕНТЪР ЗА БЕЗДОМНИ 
КУЧЕТА В ОБЩИНА САДОВО

Уважаеми дами и господа общински съветници,

Представяме на Вашето внимание един задълбочаващ се проблем. Бездомни 
кучета има почти навсякъде около нас в населените места, броят им расте и е редно да 
вземем решение. Кметовете и всички ние, които имаме по - високо обществено отношение 
сме запитвани, няма ли да се намери решение, което да намали броя на бездомните кучета, 
които се събират на групи и налайват и/или нападат хора, отиващи сутрин по тъмно на 
работа. Почти във всички населени места, се събират по няколко кучета, които в повечето 
случаи са безобидни, но ако между тях има дори едно по - агресивно, то би могло да увлече 
и другите, тогава рискът от нападение над други животни и хора е вече опасен. Затова сме 
длъжни да вземем отношение, докато не се е стигнало до трагичен инцидент.

Съгласно чл. 8, ал. (1) от Наредба № 4 от 1 февруари 2021 г. за прилагане на 
Националната програма за овладяване популацията на безстопанствените кучета на 
територията на Република България и за процедурите по нейното изпълнение, механизма на 
финансиране и отчетност, Кметът на общината подготвят и провеждат изпълнението на 
дейностите по залавяне, кастрация, маркиране, ваксинация, обезпаразитяване и връщане по 
места на обработените безстопанствени кучета.

Кастрацията е хуманно доказано ефективен начин, работещ във времето. 
Съгласно изискванията на Наредба № 12 на ОбС - Садово за отглеждане и регистрация на 
кучета, на територията на община Садово са регистрирани 117 бр. домашни кучета, облога 
за събираемост за тях е 1760 лв., до момента за тази година са събрани 788 лв., което е 45% 
събираемостта на таксата за регистрация.

Смятаме, че при по - голяма разгласа сред населението на Общината за 
намерението да се създаде кастрационен център, ще откликнат повече собственици на 
домашни кучета, като ги регистрират и заплатят годишна такса от 15 лв., съгласно 
горепосочената Наредба № 12, като тези средства ще подпомогнат реализиране на този 
център.

От предходната сесия стана ясно, че Общината разполага с подходящо 
помещение, ще е необходимо закупуване на лекотоварен автомобил - тип „баничарка”, 
който да се приспособи за тази дейност. Предложението ни е двама служители да минават по 
населените места и със съдействието на местните кметове да посещават местата, където се 
събират бездомните кучета, които да бъдат залавяни, кастрирани и връщани обратно по тези 
места.
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